
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 18. november 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 327

Vil ministeren oplyse, hvorvidt det var en korrekt håndtering, at orienteringsskrivelsen fra

Rigsadvokaten af 13. juni 2019 vedr. teledata blot blev sendt til Domsstolsstyren som ko-

pi?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kristian Hegaard (RV).

Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 22. november 2019 kl. 15:00.

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kristian.Hegaard@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Preben Bang Henriksen

formand
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